
Dagsorden 
Bestyrelsesmøde 

Dato:  7. august 2022 

 
Mødet er kl.  10.00   -12.00              Hos: Ida, Edderfuglevej 14 

 
Indkaldte:  Ebbe, Ida, Per, Hugo, Anker samt suppleanterne Lars og Hans  
Tilstede: Ida, Hugo, Ebbe og Per og Anker på Teams, afbud Lars og Hans 

   

 Emne Beslutnings-referat 

1 
Godkendelse  

Beslutningsdygtigt antal 

(tekst I kursiv er tilføjelser til udkastet) 

2 

Digeprojektet, 

status 

Tilkørselsvej fra Helligsøvej ned på  Edderfugle-vej 

er i 8 meters bredde til Kappels entreprenør-

maskiner og altså bred nok. Det påhviler 

grundejere at beskære træer og buske i 

vejbredden og i 4 meters højde. Det gælder 

også langs Helligsøvej, så der er plads til at tunge 

køretøjer har mulighed for at trække ud i vejsiden.  

Digekronen er flere steder slidt, men reparation er 

ikke med i entreprisen.  Evt. Topdressing og 

eftersåning af digekronen påtænkes. Noget af 

materialet fra Lerbjerget, skal bruges til diget og 

resten køres i depot, som aftalt. Formanden 

kontakter 9. august Per Kappel for at få klarhed på 

planen for digerenoveringen. De starter i efteråret 

på Draget, så de generer færrest mulige. Vi og 

Steincke oplyses inden de begynder arbejdet. 

3 

Arbejdsdag 

/strandrensning 

efterår 

Ingen lån af TK’s ”Rigkilde Life Trailer” med 

beskæringsværktøjer i dette efterår.  Tiden bruges 

i stedet til at grundejerne opsætter affalds-skjulere 

eller stormholdere til de 3 x 240 liter 

plastbeholdere, som Team Affald i Thisted 

udsender i oktober-november. Beholderne skal stå 

på egen matrikel med fast bund.  

Aftal med naboerne om fælles affalds-beholdere.  

 



4 IT, facebook, 

hjemmeside etc 

Punkt på mødet 1/10-22 

5 

Affaldssortering 

Brev er afsendt til TKs Team Affald med ønsker 

om afklarende svar på spørgsmål angående 

placeringen af beholderne, især ved kotelet-

grundene.  

Foreningen laver en konkurrence om bedste, 

billigste og smukkeste affalds-skjuler eller storm-

holder. Det er frivilligt at være med. Jury med 

formand og sekretær som vurderer de indkomne 

løsninger. 

6 

Betalinger til 

diget, status. 

2 medlemmer har dags dato ikke betalt. Advokat-

skriverier mellem parterne fortsætter.  

Betaling af entreprisen efter arbejdets udførelse og 

godkendelse af tilsynsførende Steincke  

7 Næste opkræv-

ning til diget 

Betaling af rate 2 er den 15. januar 2023. 14.000kr 

8 

Vedligehold af 

veje og stier 

TK fyldte grus i vejkanter på Helligsøvej uge 28. 

Ekstra stabilgrus leveres til vejdepoterne. Gruset 

kan bruges mellem affaldspladsen med fast bund 

og kørebanen. 

9 Matrikler: 

15e ved 

Hættemågevej 

og andre 

 

Kommunen har kontakt til arvinger. Vi forventer at 

høre fra TK om overdragelse af 15e til Gf. 

Hvad skal Grundejerforeningen med matrikel 3em 

på 600kvm foran tre matrikler på Sølvmågevej ud 

mod Helligsøvej?  

10a 

Nye Badebroer 

Ved ny type badebro skal godkendelse søges hos 

TK. Udvalget vil finde fonde som GF kan søge 

etablerings-penge hos. Hvad ønsker vi på sigt skal 

nyde fremme i vores område? Broudvalgsmøde 

6/9 

Tidshorisonten er 3-5 år.  

10b 

Nuværende 

broer 

Hættemågevej ved Hugo. Optagning 27/8 

Rørhønevej ved Charles. Optagning ? 

Strandskadevej ved Henning. Optagning ? 

Hver brolaug laver en liste over nødvendige 



reservedele til næste års isætninger. Listerne 

afleveres til Hugo Brix fra bestyrelsen. 

11 

Trampestien 

Ønske om at TK laver en trampesti langs 

Helligsøvej i vores grundejerforening, af hensyn til 

trafiksikkerheden. Ansøgning sendt til Park og Vej 

af formanden. 

12 

Trærejsningen 

Erfaringer med sidste efterårs trærejsning, og 

Børge Petersen spørges om det er tid til at søge 

nye midler hos Velux-fonden til endnu en træ 

rejsningskampagne. 

13 
evt 

Ønske om på bestyrelsesmøderne at kende 

foreningens aktuelle økonomiske status. 

 Næste 

bestyrelses-

møde 

1. oktober kl 10-12 hos Sekretær A. Skriver. 

Forsøger at holde mødet med flest værende fysisk 

tilstede.  

  

 Referent EO Til godkendelse hos mødedeltagerne. 
 

 
 


